

Au Cambodge depuis deux ans et demi après 18 ans d'expatriation, nous avons trois enfants scolarisés au LFRD en CM1, 5ème et 3ème. J'ai à cœur le bon fonctionnement de l'école où mes enfants préparent leur vie future, et de ce fait, je souhaite proposer ma contribution à la vie de l'école et sa gestion via l'APE en tant que trésorier adjoint. Ma formation en finance d'entreprise et des expériences en conseil peuvent être utiles aux projets de l'école ainsi que du bon sens !

Nathalie Lesellier

---

In Cambodia for two and a half years after 18 years of expatriation, we have three children attending LFRD in CM1, 5ème and 3ème. I have at heart the good running of the school where my children prepare their future life, and therefore I wish to offer my contribution to the life of the school and its management via the APE as the deputy treasurer. My training in corporate finance and experience in consulting can be useful to the school's projects as well as common sense!

Nathalie Lesellier

---

បន្ទាប់ពីការចាកចេញអស់រយៈពេល ១៨ ឆ្នាំ

ពួកយើងបានត្រឡប់មកនៅប្រទេសកម្ពុជាអស់រយៈពេល ២ ឆ្នាំកន្លះមកហើយ ពួកយើងមានកូន ៣ នាក់ដែលបានចុះឈ្មោះសិក្សានៅវិទ្យាល័យ LFRD គឺនៅថ្នាក់ CM1 5<sup>ème</sup> និង 3<sup>ème</sup> ។

ខ្ញុំប្រាថ្នាចង់ឱ្យសាលាមានដំណើរការល្អយ៉ាងរលូន

ព្រោះជាកន្លែងដែលកូនៗរបស់ខ្ញុំរៀនចំណេះដឹងវិទ្យាសាលាអនាគត

ដូច្នេះខ្ញុំមានបំណងចូលរួមចំណែកជាមួយនឹងជីវិតសាលារៀន និងការគ្រប់គ្រងរបស់សាលានេះ

តាមរយៈសមាគម APE ក្នុងនាមជាជំនួយការហិរញ្ញវត្ថុ។ ចំណេះដឹងរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ

និងបទពិសោធន៍ពិគ្រោះយោបល់ អាចមានប្រយោជន៍សម្រាប់គម្រោងសាលារៀន

និងអាចវិនិច្ឆ័យបានត្រឹមត្រូវ!

Nathalie Lesellier